
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 389
Ministeren bedes for hver enkelt kommune oplyse, hvordan regeringen for-
venter, at de knap 20 mia. kroner, der frem til 2025 er afsat til indfasning af
den nye boligskat, vil blive fordelt mellem kommunerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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